
Protokół Nr 38/09
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 08.05.2009r. Początek 
posiedzenia godz. 16.15 zakończenie 17.15.
Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz - 
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  - nieobecny
4.Tadeusz  Bierowski  - 
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni: 
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1. Pani Skarbnik G. Nawalaniec
 2. Pan Burmistrz M. Górecki
 3. Prezes MSK Olimpia Pan Adam Gzik
 4. W-ce Prezes MSK Olimpia Pan Daniel Szatkowski
 5. Członek Zarządu MSK Olimpia Pan Jan Kwak

Porządek obrad : 
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Rozpatrzenie pisma MSK „Olimpia” w sprawie przyznania kwoty 20.000 zł jako wkładu 

własnego dla środków zewnętrznych na modernizację obiektu sportowego.
3. Sprawy różne. 

Streszczenie przebiegu obrad

Ad1.  
Posiedzenie otworzyła  Przewodnicząca i  po przywitaniu obecnych , przedstawiła    porządek 
obrad. Został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad2. 
Przewodnicząca odczytała pismo MKS „Olimpia” w sprawie przyznania 20 000 zł. z budżetu 
Gminy jako wkładu własnego dla środków zewnętrznych na modernizację obiektu sportowego. 
Udzieliła głosu Prezesowi Stowarzyszenia Panu Adamowi Gzikowi, który wyjaśnił ,że pozytywne 
potraktowanie ich prośby umożliwi uzyskanie 30.000zł  z dotacji Urzędu Marszałkowskiego we 
Wrocławiu. Pozyskane pieniądze zostaną przeznaczone na wykonanie prac drenażowych płyty 
głównej stadionu. Pan Daniel Szatkowski ,v-ce prezes  Olimpii dodał ,że sprawa jest bardzo pilna, 
gdyż z dniem 11.05. 09 r. upływa termin składania ofert. Komisja w związku z tym, iż zaistniała 
możliwość uzyskania pieniędzy z zewnątrz , a płyta stadionu wymaga pilnego remontu, przy trzech 
głosach pozytywnych i jednym wstrzymującym się zaopiniowała pismo Stowarzyszenia 
pozytywnie. Pani Skarbnik podkreśliła ,iż potrzebną kwotę można  wziąć z pozostałości z tzw. 
„powodziówki” bądź z rezerwy budżetowej. Pan Burmistrz zdeklarował ,że źródłem pokrycia 
potrzeb Stowarzyszenia będzie rezerwa budżetowa.  

Ad3.
W sprawach różnych głos zabrał Pan Janusz Kwak , który omówił potrzeby remontowe MKS 
„Olimpia” Podkreślił ,iż jest konieczne w najbliższej przyszłości zaplanowanie w budżecie Gminy 
(jako właściciela obiektu )środków na modernizację  Stadionu Miejskiego. Pan Burmistrz w 
odpowiedzi uznał zasadność remontu  Stadionu, jednakże zaznaczył ,że być może problem ten 
będzie rozwiązany w połączeniu ze  współpracą z inwestorem dzierżawiącym „Wyspę Kowarską”. 



Na tym wyczerpano tematykę posiedzenia Komisji. 
 

Wnioski

1.Konieczne jest ,ze względu na możliwość otrzymania dotacji z Urzędu Marszałkowskiego ,a 
tym  samym  zwiększenia  dochodów  Gminy  udzielenie  pomocy  MKS  „Olimpia”  Kowary 
potrzebnej  kwoty tj. 20.000 zł.

Wnioski Komisji:

1. Jak w streszczeniu obrad str. 1.

Protokołowała                                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                                   G. Pohoska


